
Beszámoló 
2017. május 12-október 3. 

Időrendi bontás: 

 2017. május 12-13. HÖOK Közgyűlés 

 2017. május 16. Egyeztetés beiratkozásról és tankörökről (Horváth Erzsébet dékánhelyettes, 

Török Gabriella tanulmányi hivatalvezető, Prátpál Mirtyll, Rádl Attila) 

 2017. május 16. ELTE TTK Költségvetési Bizottság ülés 

 2017. május 16. Egyeztetés ösztöndíjak helyzetéről (Szabó Katalin ELTE DÖK elnök, Csonka 

Diána ELTE TTK DÖK elnök) 

 2017. május 17. OHÜB ülés (helyettesített: Lukács Márton) 

 2017. május 17. HÖOK – ELTE Lágymányosi Campus Jövőkép Fórum 

 2017. május 17. ELTE HÖK rendkívüli elnökségi ülés  

 2017. május 18. Egyeztetés Geo-Bio Gólyatábor helyzetéről (Surján Péter dékán, Horváth 

Erzsébet dékánhelyettes asszony, Kovács Dániel) 

 2017. május 18. Egyeztetés a jövőbeli tervekről (Surján Péter dékán, Hoksza Zsolt) 

 2017. május 19. Egyeztetés terepgyakorlatokról (Rikker Emília jog- és igazgatási vezetőasszony, 

Égerházi Bálint) 

 2017. május 22. ELTE TTK HÖK választmányi ülés 

 2017. május 22. ELTE BTK HÖK Elnökválasztó Küldöttgyűlés 

 2017. május 23. ELTE TTK HÖK tisztségviselői ülés 

 2017. május 24. ELTE HÖK rendkívüli elnökségi ülés 

 2017. május 26. Szenátori egyeztetés a szenátusi anyagokról 

 2017. május 29. ELTE Szenátus 

 2017. június 7. ELTE TTK HÖK választmányi ülés 

 2017. június 7. ELTE HÖK rendkívüli elnökségi ülés (helyettesített: Prátpál Mirtyll) 

 2017. június 12. Egyeztetés ISZTK keretről és gólyatáborok helyzetéről (Surján Péter dékán) 

 2017. június 13. ELTE TTK Költségvetési Bizottság ülés 

 2017. június 14. ELTE TTK Dékáni Tanács ülés 

 2017. június 14. ELTE TTK Kari Tanács 

 2017. június 14. OHÜB ülés (helyettesített: Lukács Márton) 

 2017. június 15. Egyeztetés gólyatáborok helyzetéről (Lukács Márton, Égerházi Bálint, Szenes 

Áron) 

 2016. június 16. Egyeztetés a gólyatáborok helyzetéről (Surján Péter dékán) 

 2016. június 16. Egyeztetés gólyatáborok helyzetéről (Surján Péter dékán, Rikker Emília jog- és 

igazgatási vezetőasszony, Pozsár-Szentmiklósy Zoltán hallgatói ügyek rektori biztosa) 

 2017. június 16. ELTE HÖK alakuló küldöttgyűlési ülés 

 2017. június 21. ELTE HÖK elnökségi ülés 

 2017. június 23. Szenátori egyeztetés a szenátusi anyagokról 

 2017. június 26. ELTE Szenátus 

 2017. június 28. ELTE HÖK elnökségi ülés 

 2017. június 28. Egyeztetés mentortáborról (Menyhárt Barbara BGGyK HÖK elnök) 

 2017. június 29. Egyeztetés a HÖOK közéleti előterjesztés módosításáról (Jancsó András PPKE 

BTK elnök) 

 2017. június 30. ELTE TTK HÖK rendkívüli küldöttgyűlési ülés 



 2017. július 7-10. ELTE HÖK Vezetőképző  

 2017. július 11. ELTE TTK Új Nemzetik Kiválóság Program bírálati ülés 

 2017. július 12. ELTE TTK Dékáni Tanács 

 2017. július 12. ELTE TTK Kari Tanács 

 2017. július 17. Gólyabál megbeszélés (Menyhárt Barbara BGGyK HÖK elnök, Horváth Mihály 

BTK HÖK elnök) 

 2017. július 18. Megbeszélés a Gólyanyúzról (László Lívia) 

 2017. július 20. Egyeztetés tankörökről (Horváth Erzsébet dékánhelyettes asszony) 

 2017. július 21. Diplomaosztó (helyettesített: Prátpál Mirtyll) 

 2017. július 22-24. Mentortábor 

 2017. július 23. ELTE TTK választmányi ülés 

 2017. július 24. VI. Eötvös Természettudományos Tábor kerekasztal-beszélgetés 

 2017. július 24. VI. Eötvös Természettudományos Tábor megnyitó 

 2017. július 27. HÖOK – Hallgatók ügyvédje fogadóóra (Pintért Mihály) 

 2017. július 30. Egyeztetés rendezvényekről (Béni Kornél) 

 2017. augusztus 3. Gólyalevelek borítékolása 

 2017. augusztus 4. TermészetGyógyász gólyatábori csapatépítés 

 2017. augusztus 8. Egyeztetés (Menyhárt Barbara BGGyK HÖK elnök) 

 2017. augusztus 9. TermészetGyógyász gólyatábori megbeszélés 

 2017. augusztus 10. Bioszos Gólya-Mentor Találkozó 

 2017. augusztus 14. TermészetGyógyász Gólyatábor előkészítése 

 2017. augusztus 16-20. TermészetGyógyász Gólyatábor 

 2017. augusztus 21-24. 32. Geo-Bio és SE-PAK Gólyatábor 

 2017. augusztus 24-25. ELTE IK Gólyatábor 

 2017. augusztus 25-26. ELTE ÁJK Szabadegyetem 

 2017. augusztus 28. 5vös 5 km megbeszélés (Horváth Ákos) 

 2017. augusztus 30-31. ELTE BTK Gólyatábor 

 2017. augusztus 31- szeptember 1. ELTE PPK Gólyatábor 

 2017. szeptember 3-4. ELTE TáTK Gólyatábor 

 2017. szeptember 4. 5vös 5 km megbeszélés (Horváth Ákos, Lukács Károly, Székely Mózes, Kis 

Róbert) 

 2017. szeptember 5. Egyeztetés tankörökről (Horváth Erzsébet dékánhelyettes asszony) 

 2017 szeptember 6. MatSzaCs ülés 

 2017. szeptember 7. Dékáni Kézfogó 

 2017. szeptember 7. Kémiás Gólyatalálkozó 

 2017. szeptember 7. ELTE HÖK gazdasági bizottsági ülés 

 2017. szeptember 8-10. Tanári Napok 

 2017. szeptember 11. 5vös 5 km megbeszélés (Horváth Ákos, Béni Kornél, Székely Mózes, Kis 

Róbert, Székely Gellért, Preznánszky-Szabó Ditte) 

 2017. szeptember 13. ELTE HÖK rendkívüli elnökségi ülés 

 2017. szeptember 14. 5vös 5 km rajtszám készítés 

 2017. szeptember 15. 5vös 5 km megbeszélés (Horváth Ákos) 

 2017. szeptember 18. 5vös 5 km megbeszélés (Horváth Ákos) 

 2017. szeptember 19. 5vös 5 km terepbejárás  

 2017. szeptember 20. ELTE TTK Dékáni Tanács 

 2017. szeptember 20. ELTE TTK Kari Tanács 

 2017. szeptember 20. 5vös 5 km 



 2017. szeptember 22. ELTE HÖK rendkívüli elnökségi ülés 

 2017. szeptember 27.  Informális elnökségi ülés 

 2017. szeptember 27. ELTE HÖK küldöttgyűlési ülés 

 2017. szeptember 28. Egyeztetés a terepgyakorlatokról (Rikker Emília jog- és igazgatási 

vezetőasszony, Lukács Károly, Égerházi Bálint) 

 2017. június 29. Egyeztetés a HÖOK közéleti előterjesztés módosításáról (Jancsó András PPKE 

BTK elnök) 

 2017. október 2. ELTE Szenátus 

 2017. október 2. ELTE TTK HÖK tisztségviselői ülés 

 2017. október 3. ELTE TTK küldöttgyűlési ülés 

Sajnos a felsoroltak nem fedik le maximálisan a valóságot, mert részt vettem még több személyes 

egyeztetésen is, de ezekről nem találtam meg minden információt. 

 

Állandó ülések: 

 Elnökségi ülések: 

2017. május 17. ELTE HÖK rendkívüli elnökségi ülés  

Megtárgyaltuk, hogy a Szenátusra bekerülő OHV előterjesztésből a c) pontot fogjuk támogatni, 

miszerint alapbeállításként mindenkinek nyilvános az OHV-je, de az oktató átállíthatja, hogy ne 

legyen publikus. Sajnos májusban nem került be az OHV előterjesztés szenátusra. 

2017. május 24. ELTE HÖK rendkívüli elnökségi ülés 

Vendégünk volt Babos János, akivel a beszerzésekről és a gólyatáborokról beszélgettünk. Felmerült 

János részéről, mint javaslat vagy észrevétel, hogy amikor a HÖK elindít egy ajánlatkéréses 

beszerzést, akkor az ajánlatokat ne a HÖK kérje be, mivel egyes részönkormányzatok nem tudják 

megfelelően elvégezni a munkát. Horváth Mihály (BTK HÖK elnök), Kindelmann Balázs (IK 

HÖK elnök) és én nem támogattuk, hogy kikerüljön a feladat a gazdasági feladatokat ellátó 

tisztségviselők keze alól, mivel véleményünk szerint komoly veszélyeket tud magával hordozni, a 

jelenlegi rendszerrel jobban tudjuk kontrolálni a költéseinket. 

2017. június 7. ELTE HÖK rendkívüli elnökségi ülés 

Az ülésen nem vettem részt személyesen, mivel választmányi ülést tartottam. A megbeszélésen a 

nyári vezetőképzőről és az OHV előterjesztésről esett szó. A kari HÖK elnökök megtárgyalták, 

hogy a Kari Tanácsokon a HÖK-ök a feljebb említett c) pontot fogják képviselni. 

2017. június 21. ELTE HÖK elnökségi ülés 

Ezen az ülésen választottuk meg a jelenleg mandátumban levő kabinet referenseit, egyetlen TTK-s 

hallgató van a kabinetben Kanti Eszter tanárképzési referens személyében. Az elnökségi ülés során 

átfutottunk a június 30-i szenátusi ülés anyagain, hogy megfelelően felkészültek legyünk. Az ELTE 

HÖK idén is megjelent a nyári Tusványos fesztiválon, ezt Czabán Samu (ÁJK HÖK elnök) és 

jómagam nem támogattuk, mivel jelenleg már tisztán politikai rendezvényről van szó. 

2017. június 28. ELTE HÖK elnökségi ülés 

A fő témánk a rektori sport pályázat elbírálásának elfogadása volt, a pályázat kapcsán heves vita 

alakult ki és komoly kérdések merültek fel a tagokban, ezért az ülésen nem is született végül döntés. 

A kérdések megválaszolása után levélszavazás útján került elfogadásra az elbírált pályázatok. Én 

nem támogattam az alkalmazott bírálatot, mivel a rendszer átláthatatlan volt, és nem értettem egyet 

azzal, hogy az 5vös 5 km támogatásánál lett a legkisebb a finanszírozás mértéke százalékosan. Az 

ülésen megbeszéltük, hogy mindenképp változtatni szükséges a pályázati kiíráson, hogy 

átláthatóbbá váljon. 

2017. szeptember 13. ELTE HÖK rendkívüli elnökségi ülés 



Vendégünk volt Babos János, akivel egyeztettük a féléves beszerzési menetet, továbbá ismertettük 

a gólyabáli igényeinket. Sajnos beszámolóm írásáig még nem sikerült az Egyetemnek kiírnia a 

beszerzési eljárást a rendezvényre vonatkozóan. Czinege András gazdasági alelnök tájékoztatott 

minket az ELTE HÖK gazdasági helyzetéről: több részönkormányzat is túlköltötte már magát, 

például az EHÖK már mínusz 5 milliónál jár keretéhez képest. Murai László (EHÖK elnök) 

részéről az a megoldási javaslat született, hogy az EHÖK-ös 28 milliónyi ISZTK maradvány 

keretátadással kerüljön be a működési keretbe, ezt Babos János és Cseszregi Tamás is jóváhagyta, 

így remélhetőleg stabilizálódni fog a helyzet. Figyelnünk kell a költéseinkre, annál is inkább, mert 

még nem kaptuk meg az elszámolást a gólyatáborokról. 

2017. szeptember 22. ELTE HÖK rendkívüli elnökségi ülés 

A gazdasági ügyekről számolt be Murai László, hogy hol tart a fent említett folyamat, majd minden 

részönkormányzat jelezte, hogy mikor szeretne alapszabályt módosítani. 

2017. szeptember 27.  Informális elnökségi ülés 

Vendégünk volt Borhy László (ELTE rektor) és Pozsár- Szentmiklósy Zoltán. A  beszélgetés során 

rektor úrtól a jövő évi költségvetéssel kapcsolatban tettük fel a kérdéseinket, sajnos azonban nem 

tudott konkrét információkkal szolgálni. Megtárgyaltuk a rektori kulturális pályázat pályázási 

időszakát, erre majd 2 hét fog rendelkezésre állni, ezért fontos, hogy megfelelő legyen a 

kommunikáció. Az elnökség elővette a rektori sport pályázat kérdéskörét is, Kindelmann Balázzsal 

(IK HÖK elnök) jeleztük, hogy nem tartjuk megfelelőnek a jelenlegi kiírást, ezután az a konszenzus 

született, hogy két pályázat lesz, az egyik kifejezetten a BEAC-nak fog szólni, míg a másik a 

közvetlen hallgatói kezdeményezéseknek. 

 Kari Tanács: 

2017. június 14. ELTE TTK Kari Tanács 

Maratoni Kari Tanács ülés volt, több hallgatókat érintő kérdésről is döntés született. A Kar 2016-

os költségvetési beszámolóját és 2017-es költségvetési tervezetét hosszas viták után elfogadta a 

Tanács, sajnos idén is botrányos a Kar anyagi helyzete. Tárgyalásra kaptunk egy hosszabb HKR. 

módosítási csomagot, jelentősebb módosítás végül nem történt, mert Szenátuson a Karok nem 

tudtak megegyezésre jutni. Az OHV előterjesztésről nagyobb vita alakult ki a tagok között, mert 

több Intézeti Tanácson nem tudtak tárgyalni róla, ezért a Kari Tanács hozott egy határozatot, hogy 

dékán úr megpróbálja levetetni Szenátus napirendjéről. Amennyiben nem sikerül, akkor a Kari 

Tanács döntése alapján a beszámolóban korábban említett c, alternatívát támogatja a TTK. Az 

ülésen továbbá elfogadásra kerültek az alap- és mesterszakok tanterveinek módosításai.  

2017. július 12. ELTE TTK Kari Tanács 

Ezen az ülésen csak kinevezésekről döntöttünk. 

2017. szeptember 20. ELTE TTK Kari Tanács 

Módosításra került a 2016-os költségvetési beszámoló, amit a Kari Tanács tudomásul vett ez a 

SAP mágikus tulajdonságai miatt volt szükséges.  

 Szenátus: 

2017. május 29. ELTE Szenátus 

Vendégünk volt Andor György, aki régebben a BME GTK dékánja volt, felmerült, hogy az ELTE-

n is legyenek gazdasági képzések és erre őt kérték fel, a kormányzat anyagilag is támogatná ezt az 

elképzelést. A Szenátus is jóváhagyta a tervet. Minden szakindítást és szaklétesítést is jóváhagyott a 

Szenátus. 

2017. június 26. ELTE Szenátus 

6 órás maratoni ülést tartottunk, ahol a nagyobb vitákat a HKR módosítás és az OHV nyilvánossága 

okozta. A HKR. módosítás vitás részei végül nem kerültek módosításra, ahogy fent említettem. Az 

OHV nyilvánosságáról, pedig hosszas tárgyalás után a fent említett c) változatott támogatta a 

Szenátus. 



Az ELTE HÖK utána elkezdett egy komoly kommunikációt ezzel kapcsolatban, hogy végre 

nyilvánosak az OHV-k. Véleményem szerint ez parasztvakítás részünkről, hiszen az oktatók 

bármikor átállíthatják nem nyilvánosra.  

A GTI SZMSZ és szaktervezetét is elfogadta a Szenátus. 

2017. október 2. ELTE Szenátus. 
Szóban fogok beszámolni a történésekről. 

ELTE HÖK Küldöttgyűlés: 

2017. június 16. ELTE HÖK alakuló küldöttgyűlési ülés 

Egy hosszabb ülés során megválasztottuk az új kabinetet, akiket itt megtaláltok: 

http://ehok.elte.hu/nu/index.php/kabinet/. 

A leköszönő kabinet éves beszámolójáról is ekkor volt döntés az elnökhelyettesnek a Küldöttgyűlés 

nem fogadta el záró beszámolóját, ezért lemondott mandátumáról 

2017. szeptember 27. ELTE HÖK küldöttgyűlési ülés 

Beszámolt az új kabinet az eddigi munkájáról, mindenkinek elfogadta a Küldöttgyűlés a 

beszámolóját. Két részönkormányzat Alapszabály módosított. 

 

ELTE HÖK Vezetőképző: 

Korábban a részt vevők már beszámoltak erről, ezt az alábbi linken olvashatjátok: 

https://listbox.elte.hu/pipermail/ttkhok-kepviselok/attachments/20170719/c96ee653/attachment-

0001.pdf 

Terepgyakorlatok: 

2017. május 19-én volt egy egyeztetésünk Rikker Emíliával, ahol lefektettük, hogy miként szeretnénk a 

költségvetésünkből 5 millió forintot a terepgyakorlatokra költeni, ekkor lefektettük az alapokat. Dékán úrnak 

és dékánhelyettes asszonynak vázoltuk, hogy az ELTE TTK Hallgatói Alapítványnak kerülne átutalásra a 

pénz, és ők fizetnék ki az általunk támogatott terepgyakorlatokat. Mivel az ELTE malmai lassan őrölnek 

nem sikerült nyáron megkötni a szerződést. 

2017. szeptember 28-án megbeszélésen vettünk részt Emíliával, hogy pontosítsuk, hogy mit akarunk a 

szerződésbe beleírni. A szerződés 3 részből fog állni, jövő hét végén kerül az első rész aláírásra, ahol jelezzük 

a szándékunkat és megállapodást kötünk az Alapítvánnyal. Utána komoly munka veszi kezdetét, mert meg 

kell határoznunk a Karral közösen, hogy mely terepgyakorlatok legyenek támogatva, természetesen a fő 

szempont, hogy minél több hallgatót érintsen. A második szakaszban konkrétizálásra kerül, hogy melyeket 

kell támogatni, a harmadik szakasz az Alapítvány elszámolásáról fog szólni.  

Fontos megjegyezni, hogy ez az 5 millió forint, csak tűzoltás. 

Murai László egy kancellári megbeszélésén felvetette a problémakört. Ezután Mirtyllel közösen készítettünk 

egy dokumentumot, ahol vázoltuk a problémát, felsoroltuk a terepgyakorlatokat és meghatároztuk, hogy 

évente nagyjából ez hány hallgatót érint. A következő egyeztetéseiken is napi renden lesz a probléma, mert 

kancellár úr elmondása szerint sem jó így.  

Pénteken Bálint kapott egy hallgatótól megkeresést, hogy nem tudja finanszírozni magának terepgyakorlatát, 

amely október 2.-án lesz, és megoldást kért tőlünk, ezt az emailt továbbítottam dékán úrnak, dékánhelyettes 

asszonynak és ehök elnök úrnak, hogy lássák, hogy mennyire súlyos problémáról van szó.  

(Ha 2018. januárjában ténylegesen megemelik a TTK-s normatívát, akkor a Kar költségvetése is nagyjából 

rendeződik, akkor könnyebb lesz a terepgyakorlatok finanszírozása.) 

Tankörök: 

Korábban erről folyt levelezés itt olvasható: https://listbox.elte.hu/pipermail/ttkhok-kepviselok/2017-

September/015065.html  

http://ehok.elte.hu/nu/index.php/kabinet/
https://listbox.elte.hu/pipermail/ttkhok-kepviselok/attachments/20170719/c96ee653/attachment-0001.pdf
https://listbox.elte.hu/pipermail/ttkhok-kepviselok/attachments/20170719/c96ee653/attachment-0001.pdf
https://listbox.elte.hu/pipermail/ttkhok-kepviselok/2017-September/015065.html
https://listbox.elte.hu/pipermail/ttkhok-kepviselok/2017-September/015065.html


Dékánhelyettes asszony Dékáni Tanácson úgy foglalta össze, hogy minden kezdet nehéz, és nagyon sok 

probléma az oda-vissza dobálgatásból eredt és a megfelelő kommunikációból. Jövőre már felkészültek 

leszünk és ezeket nem fogjuk elkövetni. Igen jövőre is lesz, mivel egy év alatt nem lehet elmondani, hogy a 

rendszer sikeres-e vagy nem, ezért 3 év a próbaidő. 

Sajnos nagyon sok dobálgatás volt az egyes Intézetek és a Kar vezetés között, hogy legyen-e vagy ne, ezért 

előfordulhatott, hogy amikor már elkezdték a tankörös beosztást ki kellet törölni, mert végül mégse lett 

bevezetve. 

Sajnos a folyamat közben nagyon sok fals infót kaptunk, mivel senki se tudta megfelelően követni, hogy mi 

van. 

Jeleztem dékán úrnak, hogy ez így nem volt oké, és jövőre nem lehet így, teljesen megértette problémáinkat, 

megegyeztünk, hogy amennyiben folytatódik a rendszer, akkor jövőre jó előre leülünk az érintettekkel és 

végig járjuk, hogy ki hogyan és mikor fogja beosztani a frissen felvett hallgatókat. Az osztatlan tanárszakosok 

helyzetére nem találtunk megoldást, szkeptikusok vagyunk azzal szemben, hogy egyáltalán van. 

Bízom benne, hogy a rendszer sikeres lesz! 

Gólyatáborok: 

Korábban írtam az előzményekről a képviselő listára, amit alább tudtok olvasni: 
https://listbox.elte.hu/pipermail/ttkhok-kepviselok/2017-June/015044.html  

Az idei gólyatábori lebonyolítás rosszabb volt, mint egy brazil szappanopera. Miután június végén nagy 

nehezen kiírásra került a beszerzés, első körben érvénytelen lett az eljárás, mivel túllépte a 15 milliós 

értékhatárt, ezért a vezetőképzőn egy szekción lejjebb kellet faragnunk az igényeken, de lehetetlen volt, hogy 

az igények harmadát-felét lehúzzuk, ezért a kancellária valahogy bűvészkedéssel szétszedte a kiírást és így 

sikerült egy sikeres eljárást lebonyolítani, amit a BME nyert meg. Nem volt zökkenőmentes velük a közös 

munka, de a két tábort, amire ajánlatot adtak meg tudtuk valósítani, amit sajnos már eredményként kell 

elkönyvelnünk. Jövőre nem hagyhatjuk, hogy ilyen helyzetbe kerüljünk. 

 TermészetGyógyász Gólyatábor: 

Új, összevont tábor, amit lebonyolítottunk elég sok hibával, de szerencsére a gólyák élvezték. A 

negatívumokkal kezdeném az összefoglalást. Viharosan ugyan, de a főszervezésével Béni Kornél 

lett megbízva, aki a tábor előtt 3 hétig erősen elengedte a dolgokat, ezt jeleztem neki, hogy nem 

tartjuk jónak, ezután az utolsó 3 hétben nagyon sok munkát és energiát fektetett bele, és a tábor 

alatt végig kifogástalan munkát végzett, amit szeretnék ezúton is megköszönni. Elég sok anomália 

és hiba tudott kialakulni a kezdeti elengedés miatt, amiből sikerült korrigálni néhány dolgot, de közel 

sem mindent. Sajnos a tábor előtt 3 héttel személyi változás következett be, mivel egy 

koordinátorért nem tudtunk felelősséget vállalni Barbival. Az igénytáblázatba nagyon sok felesleges 

és nem átgondolt dolog került be, ami a beszerzés közben szúrt szemet. A tábor kommunikációja 

nagyon döcögősen indult, de a felépített marketingterv rendezte a dolgokat, és jobb is lett az 

elérésünk, sajnos a részvételi számok alul múlták a becsléseket. A tábor alatt a legnagyobb hibának 

az eredményhirdetést kell említeni, nem jött át a gólyáknak, be kell vallanunk, hogy elszúrtuk.  

A pozitív része, hogy a 3 TTK-s szakterület közelebb került egymáshoz, a végére már mindegyik 

szakterületben kialakult valamilyen kötődés. Szerintem a tábor hangulata nagyon jó volt, ami 

leginkább a menioroknak és csapatvezetőknek köszönhető, mivel remek csapatokat építettek. A 

tábor ideje alatt a szervezők jó munkát végeztek a felmerülő problémákat gyorsan megoldották. 

Szeretném megköszönni minden szervezőnek, meniornak, csapatvezetőnek és segítőnek a munkát. 

Összességében be kell vallani, hogy végig el voltunk késve, tavasszal nem történt semmilyen 

előrelépés a táborral kapcsolatban, így nem lehet egy teljesen új tábort szervezni. 

Ez a konstrukció gazdaságilag nagyon nem előnyös, rendkívül drága volt a tábor, sajnos még a 

pontos elszámolást nem kaptuk meg. 

 

https://listbox.elte.hu/pipermail/ttkhok-kepviselok/2017-June/015044.html


 SE-PAK 32. Geo-Bio Gólyatábor: 

Idén ez a tábor a SE-vel került megrendezésre, hogy ez miért történt így, azt már korábban 

megtárgyalta a Küldöttgyűlés. Én az első négy napon tartózkodtam lent az addigi történések alapján 

úgy gondolom, hogy a szervezők egy jól sikerült tábort tudhatnak maguk mögött. A végére azt 

hiszem sikerült megértenem, hogy mi ez a nagy imádat a tábor felé a három szakterület és érintett 

tanárszakosok részéről. Köszönöm mindenkinek, aki segített ennek megvalósításában! 

Kijelenthetem a legproblémamentesebb TTK-s hallgatókat érintő tábor, persze nem szeretnék ok-

okozati összefüggést levonni ezzel kapcsolatban. A táborban tett ígéretemnek megfelelően 

szeretném megköszönni Dohány-Juhos Nikolettnek, Maszlag Szilviának, Pintér Kornéliának, Vigh 

Patriciának, Lukács Károlynak és Szabó Áronnak a segítségüket, felkészültségük nélkül elég 

valószínű, hogy nem tudtam volna túlélni a tábort. 

 Tanári Napok: 

A főszervezéssel Kanti Eszter lett megbízva, aki szívét-lelkét beletette a táborba, amit szeretnék 

megköszönni neki. Idén ötödik alkalommal került megrendezésre a tábor, az előzetes szervezés 

során a legnagyobb problémát az jelentette, hogy a főszervező nem tudta felvenni a BME-vel a 

kapcsolatot. Így nagyon sok munka maradt a végére. A kommunikáció itt is döcögősen indult, de a 

végére itt is beindult, sikerült elérni a kívánt hatást. Nagyjából 100 gólya vett részt, amivel sikerült a 

tavalyi számokat túlszárnyalni. Különösebb probléma nélkül lezajlott a tábor. Szeretném 

megköszönni minden szervezőnek és mentornak az áldozatos munkáját. 

Összefoglalva nehéz gólyatábori szezonon vagyunk túl, be kell látnunk, hogy az idén használt konstrukció 

gazdaságilag nem előnyös, ezért még az idén döntenie kell a TTK HÖK-nek, hogy jövőre hogyan kíván 

gólyatábort szervezni. Ha a döntés megszületett utána el is fog kezdődni a tényleges szervezési munka, hogy 

ki tudjuk küszöbölni az idén elkövetett hibákat. 

 

Iskolaszövetkezet: 

Jelenleg az iskolaszövetkezettel nincs érvényes szerződésünk, mivel átlépné már a korábban említett 

értékhatárt. Elméletileg az Egyetemmel közösen fogunk szerződni a közel jövőben.  

Az elfogadott költségvetés szerint 2 milliónyit költhet a TTK HÖK a működési keretből, az előzetes 

kalkulációnk szerint, amit Bálinttal végeztünk, ennek elégnek kellet volna lennie, viszont mivel nem született 

egyszeri közéleti ösztöndíj pályázati kiírás ez nem lesz elég, ha fizetni szeretnénk egyes tevékenységekért. 

Most tartunk 1,8 millió forintnál. Bálinttal mandátumba lépésünk óta a tavaszi 5vös 5 km és az irodavezető 

kifizetését hagytuk jóvá. Elkértem Czinege Andrástól az eddigi TTK-s kifizetéseket, sajnos nem túl 

informatív, mert nincs megnevezve a konkrét tevékenység, próbáljuk a TTK HÖK által leadott listákkal 

összhangba hozni, ami eddig még nem került befejezésre, remélhetőleg ez a küldöttgyűlési ülésig sikerül. 

Jelenleg sok kifizetés előtt értetlenül állok. 

Ha hasonlattal akarnám leírni, akkor úgy fogalmaznám meg, hogy egy varázsdobozból húzzunk ki számokat 

és reméljük, hogy minél kevesebb. Az a legnagyobb probléma, hogy nem mindenki van beiratkozva az 

iskolaszövetkezetbe, ezért nem biztos, hogy a leadás hónapjába kerül kifizetésre, hanem a beiratkozás után, 

szerintem ez okozhatja az anomáliákat. 

5vös 5 km: 

2017. szeptember 20-án zajlott le a XXXIII. 5vös 5 km. Kijelenthetjük, hogy az utóbbi időszak 

legalulszervezettebb versenye volt. Megállapodtunk, hogy úgy próbálunk embereket toborozni, hogy gyere 

egy szervezői pólóért segíteni, sajnos így elég kevés embert találtunk. Miért így próbáltunk segítőket találni? 

Mert ebben a félévben nincs egyszeri közéleti ösztöndíj kiírás és a küldöttgyűlés által elfogadott 

iskolaszövetkezeti keretbe nem fért volna bele. Egy szervezői megbeszélésen jeleztem, hogy dolgozom a 

problémán, arra a megoldásra jutottam, hogy a rész vevő segítőket bepályázom az EHÖK által kiírt egyszeri 

közéleti ösztöndíjra, véleményem szerint a Bizottságnak támogatnia kell majd a pályázatot. Miért nem 



mondtuk? Mert nincs döntési szerepem a kérdésben, és nem ígérhetünk olyat, amit nem tudunk teljesíteni. 

Ezúton is szeretném megköszönni minden segítőnek a sok munkát, amit belefektetett a rendezvénybe. 

Sajnos nem tudtunk idén szponzort találni, bár sokáig úgy volt, hogy a Coca-Cola potenciális érdeklődő, 

ezért most a verseny végi frissítőt más úton kellet megoldanunk. Tudomásom szerint a verseny folyamán 

két embert elütöttek egyiket a kockánál a másikat célban. Hogy történhetett ez? Elmondások szerint a 

kockánál lévő esetnél egy autós hátulról ütött el egy futót, a másik esetben a parkolón végig hajtott egy 

kisbusz miközben az emberek futottak be a célba. Hozzátenném, hogy Horváth Ákos idén is írt az Info 

Park cégeinek, hogy mikor kerül megrendezésre a verseny és a parkolót is lefoglaltuk, amit jóvá is hagyott a 

kancellária.  

A negatívumok után pár pozitívumot is említenénk. Történelmi versenyen vagyunk túl, mert még nem volt 

olyan a rendezvény életében, hogy az ELTE rektora is lefutotta volna a távot. Az eseményen kancellár úr is 

megtisztelt minket, aki az egészség sétán vett részt. A rektori vezetés elégedetten és jó emlékekkel távozott.  

Szeretném megköszönni Varga Normannak, az ELTE TTK Hallgatói Alapítványnak, a MEFS-nek, a 

Karrier Központnak és a HÖOK-nak segítségüket és támogatásukat. 

3 korábbi ELTE TTK HÖK sportbiztos (Szabó Judit, Zakariás Barbara, Kis Róbert) is részt vett és segített 

a verseny szervezésében, ezúton is köszönöm nekik! 

Gólyahajó: 

Nagyjából 700 fő vett részt az eseményen, nagyobb probléma nélkül zajlott le. Köszönettel tartozom, 

minden szervezőnek és segítőnek, mivel nélkülük nem valósulhatott volna meg a rendezvény. Slussz poén, 

hogy az Ányos Fesztivál pénteki fellépői hozzánk jöttek át bulizni.  

Überfúzió: 

700-800 fő vett részt a KCCSK-ban nagyobb fennakadások nélkül zajlott le a rendezvény. Minden segítőnek 

és szervezőnek szeretném megköszönni a munkáját.  

 

Fegyelmi ügy: 

2017. augusztus 8-án telefonon értesített Y hallgató, hogy X hallgató elmondta neki, hogy Z hallgató 

szexuális zaklatást követett el ellene a Mentortáborban. Felvettem a kapcsolatot Menyhárt Barbarával, hogy 

mit tud az esetről. Elmondta, hogy X megkereste és elmondta neki, hogy mi történt, elmondtam, hogy 

felveszem a kapcsolatot Z hallgatóval, és ez így ment tovább. 6 órás körtelefonálás után Menyhárt Barbarával 

nem sikerült rekonstruálnunk, hogy mi történhetett. Megkérdeztem a sértettől, hogy szeretne-e feljelentést 

tenni, majd mondta, hogy nem. Barbarával mi is megtehettük volna, de fontosnak tartottuk, hogy a sértett 

döntsön a kérdésben, így nem történt feljelentés. Érdeklődtem a sértettnél, hogy mit szeretne, hogy mit 

tegyünk azt mondta, hogy rám és Barbarára bízza a döntést, mivel nem ismeri az egyetemi folyamatokat. 

Barbarával alapvetően nehéz helyzetbe kerültünk, hogy mit csináljunk, mivel X és Y teljesen ellentmondásba 

álló történetet mesélt el nekünk, nem vagyunk döntőbírák és komoly vádról volt szó, ezért felmerült 

bennünk, hogy az Egyetem segítségét kérjük, hogy vizsgálja ki az esetet. Tájékoztattam a sértettet, hogy 

amennyiben írásba adja és elküldi a hivatalos email címemre a történteket, akkor Z hallgató ellen megkérem 

dékán urat, hogy indítson fegyelmi eljárást. A sértett írt Barbarának, Pozsár-Szentmiklósy Zoltánnak és 

nekem egy emailt, hogy mi történt vele a Mentortáborban, ekkor megkértem Pozsit, hogy írja le a sértettnek, 

hogy milyen lehetőséget tudunk neki nyújtani a trauma feldolgozásában. Több panasz is eljutott hozzám Z-

vel kapcsolatban, kértem, hogy amennyiben fontosnak tartják adják írásba, ez nem történt meg, ezért az ügy 

szempontjából irreleváns. Továbbítottam dékán úrnak a megkeresést, aki elindította az eljárást. Felkértek, 

hogy vegyek részt a Fegyelmi Bizottság munkájában, ami eldönti az ügyet, ezt visszautasítottam, mivel én 

voltam a kérelmező, és fontosnak tartottam, hogy független legyen a döntéshozatal. Azóta a Fegyelmi 

Bizottság elnöke többször is keresett engem az üggyel kapcsolatban, mert több fennakadás is övezi, ezekre 

megpróbáltam válaszolni, miközben kértem, hogy a Bizottság hallgatói tagjával egyeztessen. A hallgatói 



tagnak elmondtam, hogy hol találja a Fegyelmi Bizottság feladatkörének leírását, és megmutattam neki a 

hallgatói emailt, mivel még a Fegyelmi Bizottság elnöke nem tette meg, leginkább kaotika jellemzi az ügy 

lefolytatását. Legjobb tudomásom szerint még mindig nem sikerült lezárni az eljárást, pedig direkt 

gyorsítottat kértem. Persze, tudom nagyon sok pletyka kering az üggyel kapcsolatban, de a legtöbbje 

egyáltalán nem áll közel a valósághoz. 

 

HÖOK: 

Jancsó Andrással (PPKE BTK HÖK elnök) a májusi HÖOK közgyűlés után megbeszéltük, hogy az ott 

elfogadott közéleti irányelvekre módosítást fogunk előterjeszteni, mivel véleményünk szerint a tudományos 

tevékenységet végzőket hátrányosan érinti. A következő lépésként megfogalmaztuk, hogy minden 

intézmény részönkormányzati elnöknek elküldünk egy kérdőívet, ahol felmérjük, hogy milyen lehetőségek 

vannak, mint például demonstrátori program vagy tutori program, ehhez a kérdőívhez valószínűleg a TTK 

HÖK honlapját használnánk. 

Egyebek: 

2017. május 16-án elmondta Török Gabriella, hogy idén egyenként történik majd a beiratkozás. Jeleztem 

neki, hogy ez nálunk nem fog működni és ezzel a szakterületek regisztrációs heti programtervezését 

megnehezíti. A hivatalvezető asszony ragaszkodott hozzá, mert kérték a tanulmányi előadók, hogy így 

legyen, mert így nekik könnyebb a munka. A legnagyobb érv a rendszer mellett, hogy a BTK-n is így megy 

és ott működik. Kijelenthetjük, hogy nálunk a rendszer megbukott, nem sikerült a tesztelés megfelelően! 

Mirtyllel és Mártonnal összeszedtük azokat az oktatókat, akikre az elmúlt időszakban panasz érkezett, 

lekértük az OHV-jüket, hogy tisztábban lássunk, ehhez egy külön kérvényt kellet írnom, aminek az 

elbírálását várjuk. A szabályzatok szerint a HÖK elnöknek van lehetősége az OHV riportok megismerésére. 

Líviával a Gólyanyúz megbeszélésünkön felmerült bennünk az ötlet, hogy kéne a nemiségről egy kerekasztal 

beszélgetést tartani, ahova hívnánk egy moderátort, biológust, társadalom kutatót és pszichológust. 

Felvettem a kapcsolatot a PPK HÖK és TáTK HÖK elnökével, akik támogatták a kezdeményezést, 

szeretném, ha a TTK HÖK is elmondaná a tervről majd a véleményét. Véleményünk szerint ez egy olyan 

téma, ami érdekelheti a hallgatókat, hisz a gender studies is heves reakciókat szokott kiváltani az emberekből. 

Tisztségviselői hétvégét terveztünk szeptember 29-től október 1-ig, ez nem valósult meg több okból is, az 

ajánlatkérések nem mentek túl flottul, és Bálinttal az a döntést hoztuk, hogy tudnánk másra költeni azt a 200 

ezer forintot, amibe került volna például az iskolaszövetkezetbe, amennyiben a Küldöttgyűlés beleegyezik.  

Novemberre terveztük a bevonókat, de végül Bálinttal és Lukival való megbeszélés után februárban 

valósítanánk meg, mivel akkor több folyamatban lévő projektbe is bele lehet vonni a gólyákat. Már idén 

lefogjuk kötni erre a keretet, hogy mindenképp megvalósuljon.  

Áron létrehozta a ttkkorrep.elte.hu honlapot, várjuk a korrepetáló programok időpontjait és elérhetőségeit, 

hogy majd fel tudjuk tölteni ide, hogy megkönnyítsük a hallgatók dolgát.  

Az újonnan megalakult ELTE Szolgáltató Kft. túl van első rendezvényén, levonhatjuk a belőle a megfelelő 

tanulságokat. 

Az elmúlt időszakban háromszor kértem helyettesítést, mivel sajnos még nem tudtam megoldani, hogy 

egyszerre legyek két helyen. 

Mozgalmas és nehéz időszakon vagyunk túl, szeretném mindenkinek megköszönni a munkáját és segítségét! 

 

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat!  



A beszámolómmal kapcsolatos bármilyen kérdést, észrevételt szívesen fogadok, keressetek bátran az 

alábbi elérhetőségeken!  

Budapest, 2017. szeptember 30. 

 

 

Horváth Luca 

elnök 

elnok@ttkhok.elte.hu 

+36202599364 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


